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Ter info

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: IERECH. BE. GREEN) <MERECN ins o>

Datum: dinsdag 19 jan. 2021 1:12 PM

Aan: EAL) 1 @minvws.nl>

Onderwerp: FW: 20201130 Vaccinplan 2.0 COVID19-vaccin communicatie NPI versie 1.0 DEF

Dit is de eerste mail die ik hierover heb gekregen. IN de bijlage het plan met daarin de reactie van beleid die al naar CBG was

gestuurd, met opmerking over televisie (en of DCO kan helpen hierbij). Het heeft daarna nog even geduurd voor wij hebben

gereageerd. Ik heb ook nog in een call gezeten met deze projectgroep.

Groet,

Communicatie coronavaccin

wt: ooIKE

Van:BEE  ] (512) JEM @minvws.ni>

Verzonden: vrijdag 4 december 2020 14:27

Aan: , AB @minvws.nl>;BE BE BEYJEEMeminvws.ni>
CC: : (BERLE) <BR @minvws.nl>

Onderwerp: 20201130 Vaccinplan 2.0 COVID19-vaccin communicatie NPI versie 1.0 _DEF

Hoi EEEen ik heb net nog met [EEN gebeld over bijgaand plan en het lijkt ons heel goed als DCo op bijgaand voorstel

nog gericht in aanvulling van mijn opmerkingen gaat reageren. Ik besprak dat ook al met aar het verzoek is nu om ook

wel echt per voorstel gericht te reageren of/wanneer dat van meerwaarde is. Met als algemene insteek dat we denken dat het

sowieso een goed idee is om vanuit het netwerk eea op te pakken. Ik heb net met de voorzitter van het netwerk

patienteninformatie gebeld en aangegeven wat mijn ‘hoog over’ opmerkingen zijn, die gaan vooral over het belang om groot
bereik te creéren, de vraag of ze dat niet sowieso toch wel al doen en te zorgen dat eea goed strookt met wat er vanuit ons en

RIVM op poten wordt gezet.

Ik stuur het netwerk nu de bijlage toe als eerste richting, kunnen jullie vanuit DCo zsm (liefst vandaag anders maandag) gericht
aangeven welke ideeén wat jullie betreft wel of niet van meerwaarde zijn, en/of waar jullie ook bij mee kunnen helpen?

Groet


